
Protokół Nr 35/21 
z posiedzenia Komisji 

w dniu 23 czerwca 2021 roku 

W posiedzeniu udział wzięli: 

1. IRENEUSZ BALCER - Przewodniczący Komisji 

2. BARBARA BURY 

3. IWONA SIKORSKA 

1. JAROSŁAW TADYCH 

5. MAREK CHART 

6. AGNIESZKA SEYDAK 

zgodnie z listą obecności 

z uczestnictwem: 

Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów otworzył posiedzenie o godz. 13.10. 

i powitał zebranych, następnie przedstawił porządek obrad. 

1. Analiza wydatków powiatu związanych z działalnością spółki Novum-Med w 

zakresie ochrony zdrowia mieszkańców. 

2. Zaopiniowanie uchwały w sprawie zmian w budżecie 2021 r. i pozostałych 

uchwał na sesję. 

3. Sprawy wniesione. 

4. Zakończenie. 

Ad. 1. 

Maria Kielbasińska Prezes Zarządu Novum -Med. sp .z o.o. poinformowała, że 

aktualnie nie ma problemów z obsadą w personel medyczny. Dostawaliśmy zalecenia 

od Wojewody, aby ograniczać przyjęć pacjentów, ograniczaliśmy tylko na podstawie 

rozpoznania pacjenta. We wczesnym etapie wdrożone zostały testy dla personelu i 

pacjentów. Wskazała, że praca w środkach ochrony osobistej jest niezmiennie 

męcząca. W tym okresie nastąpiły zmiany organizacyjne w samej izbie przyjęć -

wprowadzona dwa łóżka. Wprowadzone zostały triaże. Czasowo wstrzymano porody 

rodzinne. Wspomniała o utworzeniu oddziału covid w szpitalu. Na stałe wprowadzono 

12 łóżek covidowych. Odział czynny był przez 2 miesiące. Pozyskaliśmy ze środków 
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unijnych dotacje na zakupy. W miesiącu sierpniu nastąpi rozliczenie. Wstępny bilans 

jest korzystny. 

Radna I. Sikorska odniosła się do planów nacjonalizacji spółki . W dalszej części 

poprosiła o informację nt. prowadzonych inwestycji w szpitalu. 

Zapytała o stosunek Pani Prezes do planów wprowadzenia powiatowych stypendiów 

dla studentów medycyny. 

M. Kiełbasińska odnosząc się do planowanych stypendiów uważa, że każda forma 

pomocy jest dobra. 

Wicestarosta A. Marach wyraził pogląd, że rezydent stażysta byłby dobrym 

rozwiązaniem dla szpitala. 

M. Kiełbasińska w dalszej części odniosła się do zakresu prac inwestycyjnych 

prowadzonych w szpitalu. Aktualnie wyremontowana jest klatka schodowa, stacja 

dozowania tlenu. Trwa rozbudowa oddziału wewnętrznego, trwają pracę w dawnej 

części pralni. 

Radna B. Bury przypomniała, że w latach 70-tych każdy szpital pozyskiwał 

studentów. System planowania centralnego nie sprawdza się więc jest zaskoczona. 

Przewodniczący Komisji Ireneusz Balcer zwrócił uwagę, że spółka wypracowała 

wyższy zysk . 

Maria Kiełbasińska chce dokonać bilansu poprzedniego roku z pobranych zaliczek. 

Zwyżka w dużej mierze wpłynęła na dofinansowanie z tytułu Covid. Wcześniej niż 

inne jednostki zakupiliśmy środki ochrony osobistej. Sytuacja w roku przyszłym 

będzie trudniejsza. Nastąpił wzrost cen na zakup usług i towarów. 

Przewodniczący Komisji zwrócił się do Przedmówczyni. Zapytał, czy nie uważa, że 

zakup kontenera do poczekalni do specjalisty nie był zbyt późny. 

Jako radny, otrzymał od mieszkańców sygnały, iż negatywnie oceniają pracę izby 

przyjęć- notoryczne odsyłanie pacjentów. 

Maria Kiełbasińska wyjaśniła, że zamówienie kontenera skierowane było do 

Wojewody i czekaliśmy na niego. Szpitalnie miał wpływu na termin dostawy. 

Tymczasowa poczekalnia była zorganizowana, niestety pacjenci nie chcieli z tego 

korzystać. 
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W dalszej części odniosła się do kierowania pacjentów na izbie przyjęć do innych 

szpitali. Wskazała, że pacjent z zapaleniem mięśnia sercowego, pacjenci 

neurologiczni, ortopedyczni kierowany jest do placówki specjalistycznej, także 

kierowani są poza ośrodkiem. Wskazała, że zakupiona została nowa karetka do 

Kamienia Kraj. 

Pani Małgorzata Masiłkin Skarbnik Powiatu poinformowała, że w 202 r. na spłatę 

zobowiązań wydano 750.576 zł, wykup udziałów wyniósł 363.000zł, odsetki 

130.483,97 zł. Łączna kwota wyniosła 1.244.059,97 zł. W roku bieżącym na spłatę 

zadłużenia wydatkowano 750.576 zł, odsetki wyniosły 38.408,68 zł. Łącznie 

wydatkowano 788.984,68 zł. u .Zadłużenie wynosi 3.815.394,70 zł. 

Kamila Jabłońska Inspektor Zarządzania Kryzysowego przedstawiła projekt 

uchwały w sprawie przejęcia niektórych zadań z zakresu administracji rządowej 

związanych z kwalifikacją wojskową w 2021 roku. 

Komisja jednogłośnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Pani Skarbnik Małgorzata Masiłkin przedstawiła projekt uchwały w sprawie zmian 

w budżecie na 2021 r. 

Komisja jednogłośnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Ad. 3. 

Spraw wniesionych nie było. 

Ad. 4. 

Przewodniczący Komisji zamknął posiedzenie Komisji o 9.45. 

Ad. 2. 


